
Grøn opgradering af Aarhus Brandvæsen 
 
Aarhus Kommune har store ambitioner på klima og energiområdet, og det skal også 
gælde Aarhus Brandvæsen. Udover det løft der allerede er lagt op til i de kommende 
budgetforhandlinger. Forslår jeg at Aarhus Brandvæsen skal investere i el brandbiler. 
 
Motivation: 
Aarhus er vokset ekstrem meget de sidste 10-20 år. Ikke kun i antallet af borgere, 
men der er blevet bygget tæt og ikke mindst meget højt i særligt midtbyen. 
Desværre er ressourcerne til Aarhus Brandvæsen ikke fulgt med væksten. Derfor er 
dette også en prioritet ved de kommende budgetforhandlinger. 
 
Finansiering: 
Prisforskellen mellem en fossildrevet brandbil og en på el, finansieres med midler fra 
klimafonden. 
 
 
  


